
Bitte Sandahl <bittesandahl@gmail.com>

God Jul
1 meddelande

Fiber Östra Falbygden Ekonomisk förening <info@lofthouse.se> 21 december 2018 11:40
Till: Britt-Marie Sandahl <bittesandahl@gmail.com>

Ser mailet konstigt ut ï¿½ndra e-mailadress www.fiberostrafalbygden.se

Medlemsbrev

2018-12-21

God Jul alla medlemmar
i Falbygdens största fiberförening

Ett hektiskt år är snart till ända – det klart mest händelserika året sedan vi byggde våra ursprungliga fibernät för 4-5 år 
sedan. Vi kan sammanfatta det i tre punkter:

1) Sammanslagning
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Vi har slagit ihop våra två fiberföreningar till en – Börstig Brismene Bredband med 145 medlemmar och Fiber Östra 
Falbygden med 245 medlemmar har blivit Fiber Falbygden. Det var en process som tog upp emot ett år och 
registrerades slutgiltigt på Bolagsverket i oktober. 

2) Nytt Triple Play-avtal
Genom vår medverkan i Falbygdens Paraplyfiberförening genomförde vi en upphandling av ett nytt Triple Play-avtal 
som gör att alla medlemmar som vill, nu får Internet med 250/100 MB/s, ca 25 unika TV-kanaler och telefoni för bara 
249 kr/mån.

En fiberansluten fastighet som inte tillhör en medlemsägd förening (t ex i Falköpings tätort eller i de fiberföreningar 
som "gett bort" sina nät till Skanova) har en merkostnad på minst 500 kr/mån eller 6 000 kr/år för motsvarande 
tjänster. Det innebär att våra drygt 700 medlemmar som har beställt Triple Play, tillsammans sparar drygt 4 MSEK 
kronor per år i abonnemangsavgifter vilket motsvarar över 25 miljoner kronor sett över hela avtalsperioden! Det är 
pengar som stannar hos oss nätägare på landsbygden istället för att hamna i ett stort bolag någon annanstans! 
Grattis! Så här stora förändringar går sällan helt smärtfritt. Trots att en del av oss fick lägga ned lite onödigt mycket 
möda på att aktivera sina tjänster hos Telia kanske detta ändå kan vara värt besväret!

3) Utbyggnad
Vårt utbyggnadsprojekt med ytterligare 330 anslutningar från Yllestad i norr till Fivlered och Humla i söder, är i stort 
sett klart och driftsatt nu dagarna innan jul. Inom tre månader (om det inte blir för djup tjäle) har även ett 60-tal 
fastigheter i Kättilstorps samhälle fiberanslutning. Genom detta projekt har vi både täckt upp samtliga vita fläckar i vår 
del av Falköpings kommun och ordnat fibernät i Ulricehamns kommuns nordligaste delar. Dessutom passade det bra 
att vi även inkluderade Kättilstorps samhälle och på sitt sätt hjälpte FEAB ur ett projekt som inte skulle kunna 
genomföras inom överskådlig tid. Totalt har vi efter detta knappt 800 anslutningar i vårt nät.

Avslutningsvis lite specifik information för er nya medlemmar i utbyggnadsprojektet. 
Vi har ju under hela projektet haft årsskiftet 2018/2019 som deadline. Förra vintern blev onödigt långdragen där snö 
och tjäle låg kvar ända till slutet av april. Trots detta pekade allt på att vi skulle kunna hålla tidsplanen. Dock innebar 
sluttampen i projektet att allt "bakades ihop" till en enda etapp som till slut skulle bli klar den sista november. Detta har 
tyvärr försenats ett par veckor vilket ändå får anses vara hanterbart. Men på toppen av det fick vi inte igång Zitius i tid 
för installation av mediaomvandlarna, mycket beroende på ett "fel-tajmat" personalbyte hos deras projektledning.

I slutet av oktober såg läget inte alls bra ut, men med täta avstämningar, en ganska envis inställning från vår sida 
samt lite tur med att hitta nya underleverantörer – så har det mesta löst sig.... för nästan alla. Tyvärr verkar några få 
anslutningar inte hinnas med innan jul utan kommer att kopplas in under vecka 1. Det känns givetvis lite tråkigt, men 
summa summarum så får vi ändå konstatera att vi tillsammans med duktig personal på Schaktteknik, Zitius och Telia 
har slutfört ett mycket stort utbyggnadsprojekt och kommit i mål i tid – sånär som med några dagars diff.

Ni som av olika tekniska anledningar har fått felsignal i mediaomvandlaren efter inkopplingen, har vi försökt 
kommunicera med personligen via mail. Vi hoppas att vi kunnat hitta er alla. Om inte, (alltså att FX-dioden på 
mediaomvandlaren blinkar blått) – signalera till oss så får vi beordra felsökning. 

Nu håller vi tummarna för att tjälen i Kättilstorp inte blir mer än några centimeter så att sista delprojektet kan 
färdigställas inom kort.

Och nu är det också dags att framföra ett ofantligt stort tack till alla ideella krafter från Mularp i norr till Humla i 
söder som gjort det här projektet möjligt. Den 10 december samlade vi alla i Näs Bygdegård där vi, å medlemmarnas 
vägnar, framförde ett rejält tack för all oegennyttig tid och kraft som dessa fantastiska människor lagt in i projektet. 
Samtidigt passade vi på att bjuda på julbord från Vrågården. 

Med detta vill vi från styrelsen önska alla en riktigt God Jul och ett Gott Nytt År!
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Områdesansvariga och styrelsen samlades för en trevlig kväll med julmat den 10 december.
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